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Tisztelt Elnök Asszony !

»Hogyan tovább M3-as?" címmel a Házszabály 91§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Molnár Csab a
Közlekedési, Hírközlési és Energiaügyi miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Veres János pénzügyminiszter a napokban jelentette be, hogy kiírták a PPP (Public Private Partnership )
pályázatot a továbbépül ő M3-as autópálya újabb Szabolcs-Szatmár-Bereg megyei, Nyíregyháza és
Vásárosnamény közötti szakaszára.

Tisztelt Miniszter Úr !

Már 2008. júniusában, parlamenti felszólalásomban hangsúlyoztam, mennyire fontos az itt él ő emberek
számára az autópálya megépülése . A H/5897. számú határozati javaslat indokolási részében Önök i s
célként tűzték ki a beregi, szatmári rész bekapcsolását az ország vérkeringésébe . Több
képviselőtársammal együtt módosító indítványban szorgalmaztuk, hogy Nyíregyháza-Vásárosnamén y
közötti szakaszon kétszer kétsávos, teljes értékű autópálya épüljön,' ezzel egy időben Vásárosnamény-
Beregdaróc között kétszer egysávos gyorsforgalmi út tegye lehetővé az országhatár elérését .
Javaslatainkat mindannyiszor leszavazták. Ön is tudja, a jövőbeni fejlesztések szempontjából
meghatározó jelentősége van annak, hol ér véget az autópálya.

Kérdezem miniszter urat, ha a beruházás a köz- és magánszféra együttm űködésével PPP konstrukcióban
valósul meg, mi az akadálya az általam szorgalmazott kiépítés megvalósulásának? Hogyan és miko r
kívánják a halmozottan hátrányos helyzetű, ezer sebből vérző térségünket a gazdasági vérkeringésb e
bekapcsolni?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2009. január 12 .
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